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Zom – Labdien. Bija kādu laiku jaut

Labdien. Bija kādu laiku jautājums vai no Bīriņu viadukta var līdz Saulkrastu zīmei
virzienā uz Bīriņiem izveidot trotuāru. Atbilde bija ka tā nav pašvaldības zeme. ( bet ir taču
apgrūtinājuma josla 4 m kurā to drīkst darīt ) . Ok be ne par to. Jautājums vismaz vai nav
iespēja izveidot apgaismojumu tajā posmā. Tur pat nevajag jaunus stabus, bet pie
esošajiem elektrības stabiem vienojoties ar sadales tīklu varētu izvietot apgaismes
ķermeņus. Kautvai uz katra otrā staba. Tur tagad kad tumšs jau plkst. 5 vakarā ( ātrums
70 atļautais posmā )
un pietiekami daudz gàjēji un velosipēdisti pa nomali pārvietojas. Tur brauc arī daudz
smagās automašīnas. Gājējiem tas ir viens no bīstamākajiem posmiem Saulkrastos.


